
  
 
 
 
 

 

  

 
 
 

Date  16 October 2025  

Announcement    ع مذكرة تفاهم مع شركة تاكس ي دبي خلال
ّ
بريسايت توق

 " 2025"جيتكس جلوبال 

 ابتكارات التنقّل الذكي المدعوم بالذكاء الاصطناعي في دبي  إلى تسريعتهدف 

Presight and Dubai Taxi Company Sign MoU at 

GITEX 2025 to Accelerate AI-Powered Mobility 

Transformation in Dubai 

 Information Presight, a leading global AI and big data analytics company, has signed a 

Memorandum of Understanding (MoU) with Dubai Taxi Company PJSC 

(“DTC”), a leading provider of comprehensive mobility solutions in Dubai, 

during GITEX Global 2025. The two companies intend to collaborate on 

innovations related to AI solutions designed to accelerate Dubai’s 

transition to smart and sustainable transport. 

The collaboration will embed cognitive mobility technologies that 

redefine fleet operations, enhance customer journeys, and advance 

Dubai’s vision for a greener and technology-enabled future. 

The collaboration is intended to fast-track DTC’s digital transformation and 

reinforce its ambition to become a technology-driven mobility leader. By 

combining Presight’s expertise in applied AI with DTC’s scale and 

operational experience, the MoU establishes a framework for solutions 

that optimize fleet performance, introduce predictive and generative 

intelligence into services, and build an integrated data-driven ecosystem 

that improves efficiency, sustainability, and customer experience. 

البيانات  وتحليلات  الاصطناعي  الذكاء  في  الرائدة  العالمية  الشركة  بريسايت،  أعلنت 

المزوّ الضخمة دبي،  تاكس ي  شركة  مع  تفاهم  مذكرة  توقيع  عن  التنقّل  ،  لحلول  الرائد  د 

" بهدف التعاون في تطوير  2025الشاملة في دبي، وذلك خلال فعاليات "جيتكس جلوبال  

مشاريع تجريبية تعتمد على حلول الذكاء الاصطناعي لدعم مسيرة الإمارة نحو التحوّل إلى  

 .منظومة نقل ذكية ومستدامة



  
 
 
 
 

 

  

سيساهم هذا التعاون في العمل على دمج تقنيات التنقّل المعرفي ضمن منظومة تاكس ي  

دبي، بما يغيّر مفهوم إدارة الأساطيل ويُعزز تجارب العملاء ويدعم رؤية دبي الطموحة نحو  

 .مستقبل أكثر استدامة قائم على التكنولوجيا المتقدمة

ز هذه الشراكة على تسريع التحوّل الرقمي لشركة تاكس ي دبي وتعزيز طموحها لتكون  
ّ
ترك

الذكاء   التنقّل الذكية. من خلال الجمع بين خبرات بريسايت في  في طليعة مزوّدي حلول 

الاصطناعي التطبيقي وحجم عمليات تاكس ي دبي وخبرتها التشغيلية، تضع مذكرة التفاهم  

 لتطوير
ً
 عمليا

ً
حسن أداء الأسطول، وتوظف قدرات الذكاء التنبؤي    إطارا

ُ
حلول متقدمة ت

الكفاءة   لتعزيز  البيانات  على  قائمة  متكاملة  منظومة  وتبني  الخدمات،  في  والتوليدي 

 .والاستدامة وتجربة المستخدم

 


